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摘要  基于帧时隙Aloha算法，针对目标识别和跟踪等特殊应用中阅读器需要对其阅读范围内的标签进行反复识
别的要求，根据首轮识别过程中时隙碰撞率、空闲率的值来动态调整帧长度并将调整后的帧长度的值记录下来用
于阅读器的后续查询过程，由此提出了一种改进的多标签抗冲突算法。通过仿真实验表明，该算法可以更加高效
快速的识别标签，具有很好的应用前景。 
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Improved tags anti-collision algorithm for RFID

ZHAO Tian,PENG Man-man,LUO Juan
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  Abstract
  An improved tags anti-collision algorithm based on framed slotted Aloha algorithm is proposed.It assumes that a reader 
performs tag identification processes repeatedly for object tracking and monitoring.In order to reduce collisions and identify 
tags promptly，we use information obtained from the last process of tag identification at a reader.The emulation 
experiment shows that this algorithm causes fewer collision and takes shorter delay for recognizing all tags，it will have 
great application prospect.
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